
        

 

       

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Z á p i s n i c a 

 

z 23. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nesvadoch 

konaného dňa 29. 11. 2012 v Nesvadoch. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 Z á p i s n i c a 

z 23. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nesvadoch 

konaného dňa 29. 11. 2012 v Nesvadoch. 

 

P r í t o m n í : 

Z 12 poslancov OZ bolo prítomných 12 poslancov. 

      

Prezenčná listina je priložená k originálu zápisnice. 

Okrem toho sa zasadnutia zúčastnil JUDr. Jozef Haris - starosta obce,  Ing. Ján Luca – prednosta 

úradu, Ing. Ferenczová K.-hlavná kontrolórka obce,  Šuba Ondrej – vedúci odd. OcÚ, RNDr. 

Litauská – vedúca odd., Eva Bryndzová – vedúca odd.,  Ing. Lukacsovicsová Diana – zamestnanec 

obce Kezesová Darina,   - účtovníčka obce,    Holop F. – riaditeľ MKS, Ing. Hengerics Gabriel – 

vedúci ŠaTS obce Nesvady, Ing. Kelemen Zoltán – riaditeľ VPS, Tibor Ďurika - náčelník OP 

a pozvaní hostia. 

P. starosta po zistení uznášaniaschopnosti privítal prítomných a oboznámil poslancov  

s programom jednania 23. zasadnutia obecného zastupiteľstva v reči slovenskej aj maďarskej 

a zároveň doporučil do bodu rôzne programu jednania doplniť bod Návrh starostu obce na 

poskytnutie finančného daru pre Jókaiho nadáciu Komárno. 

Dobosi Róbert – žiadal, aby jeho podaný návrh bol prejednaný. 

P. starosta – poslanci obdržali stanovisko starostu obce k podaným návrhom, bod je zaradený aj do 

návrhu uznesenia. 

Iný návrh poslanci k programu jednania nemali. 

P. starosta dal hlasovať o doplnenom programe jednania . 

Hlasovanie: všetci prítomní za. 

Za overovateľov zápisnice  p. starosta určil: Mgr. Sárai Ladislav, Mgr. Simonics Tibor 

Do návrhovej komisie boli zvolení: Ing. Miškovič J., Mgr. Tóthová M., Mgr. Holková G. 

Hlasovanie: všetci prítomní za. 

P. starosta konštatoval, že je prítomných 12 poslancov a obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 

 

P r o g r a m : 

1. Kontrola plnenia úloh, uznesení a interpelácií poslancov 

2. Správa o plnení programového rozpočtu obce k 30. 9. 2012 

3. Prvé čítanie návrhu programového rozpočtu obce na rok 2013 

4. Hodnotiaca správa o nakladaní s odpadmi v podmienkach obce Nesvady k 31.10.2012 

5. Návrh organizačného zabezpečenia vykonania úplnej inventarizácie majetku obce  

 k 31.12.2012 

6. Rôzne: 

- Kramix s.r.o. Kolárovo – žiadosť o odkúpenie pozemku 

- Poľovnícky klub Srnec Nesvady – žiadosť o súhlas obce so zvolaním zhromaždenia 

vlastníkov poľovných pozemkov 

- CVČ Nesvady – žiadosť o navýšenie rozpočtu na rok 2012 

- MO Matice Slovenskej Nesvady – žiadosť o súhlas obce s umiestnením adventného 

venca pred OcÚ Nesvady . 

- Predĺženie nájomných zmlúv na obecné byty v 27 b.j., Športová ul. č. 1529/4 

- Návrh VZN obce Nesvady č. 4/2012 o sociálnych službách a úhradách za sociálne 

služby, ktorým sa mení VZN obce Nesvady č. 2/2012 



- Návrh VZN obce Nesvady č. 5/2012 o dani z nehnuteľnosti 

- Návrh VZN obce Nesvady č. 6/2012, ktorým sa mení VZN obce Nesvady č. 2/2008 – 

Povinná školská dochádzka v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej 

pôsobnosti obce Nesvady, určenie poplatkov za pobyt detí v nich a úhrada stravy 

- Priznanie obecných štipendií za šk. rok 2011/2012 

- Priznanie ocenenia športovec – športovkyňa roka 2012 

- Cenová kalkulácia pre návrh a výrobu medaily Pro Urbe obce Nesvady 

- Informatívna správa o bezplatnom darcovstve krvi v obci Nesvady a nákladoch s tým 

spojených. 

- Stanovisko starostu obce k poslaneckým návrhom p. Róberta Dobosiho  a p. Ing. Juraja 

Miškoviča 

- Návrh starostu obce na poskytnutie finančného daru pre Jókaiho nadáciu Komárno 

    7.   Rozprava a interpelácia poslancov 

    8.   Návrh uznesenia 

    9.   Záver 

J e d n a n i e : 

 

    1.  Kontrola plnenia úloh, uznesení a interpelácií poslancov 

      Predkladá: prednosta OcÚ 

      - priložená k zápisnici 

    P. prednosta – informoval poslancov o plnení uznesení a interpelácií poslancov ako aj  

   o činnosti obecnej polície od posledného zasadnutia OZ v jazyku slovenskom aj maďarskom. 

Ing. Takács – cintorín – v októbri žiadal, aby brána bola otvorená, 1.11. nebola otvorená, VZN-

cintorínsky poriadok žiadal vyvesiť v maď. jazyku, doteraz nie je vyvesené. 

Ing. Luca – len bočná brána bola otvorená, vo sviatok autá mali prístup len z boku, VZN hneď po 

zastupiteľstve bolo laminované, preverí sa, prečo doteraz nie je vyvesené. 

Mgr. Sárai – úprava plochy klziska – bolo by potrebné, aby niekto prišiel von a ukázal údržbárom 

čo treba urobiť. 

P. starosta – treba to dať do vodováhy, údržbári by s tým nemali mať problém. 

Iné pripomienky neodzneli, p. starosta dal hlasovať k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

2. Správa o plnení programového rozpočtu obce k 30. 9. 2012 

Predkladá: RNDr. Simona Litauská 

- priložená k zápisnici 

P. starosta – zatiaľ rozpočet sa plní, väčšie problémy nie sú, na decembrové OZ treba pripraviť      

                     posledné rozpočtové opatrenia z pohľadu kapitálových výdavkov. 

Dotazy a pripomienky zo strany poslancov neodzneli, p. starosta dal hlasovať o bode jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

3. Prvé čítanie návrhu programového rozpočtu obce na rok 2013 a výhľad na roky 2014 a 

2015 

Predkladá: RNDr. Simona Litauská 

- priložený k zápisnici 

P. starosta – poslanci dostali všetky materiály a podklady potrebné k zostaveniu rozpočtu, budúci  

                    rok z hľadiska hospodárenia sa javí komplikovaným a problematickým. 

                    Odznelé pripomienky poslancov sa zapracujú do predloženého návrhu a rozpočet na  

                    rok 2013 bude predložený na decembrové OZ na schválenie. 

         Doporučil o každom odznelom návrhu hlasovať a schválené návrhy sa zapracujú do  

                     rozpočtu na decembrové zasadnutie. 



Ing. Takács – fin. komisia a frakcia SMK za prítomnosti pracovníčok OCÚ predložený návrh  

                       prejednala, návrhy zmien budú predložené na decembrové zasadnutie OZ. 

P. starosta – doporučil tieto návrhy predložiť čo najskôr, aby mohli byť rozoslané s materiálmi na  

                    decembrové OZ. 

Ing. Miškovič – navrhol, do stredy do 15.00 hod. návrhy na zmeny doručiť na obecný úrad. 

Dobosi R. – navrhol počas prestávky sa vrátiť k návrhom a v prípade odsúhlasenia frakciou SMK sa  

                    predložia návrhy po prestávke, v prípade, že sa frakcia nedohodne, predložia sa návrhy  

                    obecnému úradu do stredy. Poslanci s návrhom p. Dobosiho súhlasili. 

Pokračovalo sa v jednaní o nasledujúcom bode programu zasadnutia. 

Na konci jednania sa vrátilo k prejednaniu rozpočtu. 

Ing. Takács – prečítal návrh frakcie poslancov SMK: 

Príjmy: 13. r. -daň z pozemkov zvýšiť na 166 200,- €,Výdavky: 5. str. 175.r. zvýšiť na 27 500,- 

P. starosta doporučil o každej navrhnutej zmene hlasovať: 

Hlasovanie: 9 za, 3 sa zdržali hlasovanie a to Mgr. Sárai, PharmDr. Harisová, Mgr. Tóthová 

 

- 6. str. 192. r. zvýšiť na 17 800,- € 

Hlasovanie: 8 za, 4 sa zdržali hlasovania a to:  Mgr. Sárai, PharmDr. Harisová, Mgr. Tothová   

                                                                           a p. Patakyová 

 

P. starosta – poslanci by chceli zvýšiť príspevok pre MKS, prisľúbil, že obec nájde spôsob na 

zvýšenie. 

P. Dobosi – navrhol zvýšiť príspevok MKS na 70 000,- €. 

Hlasovanie: všetci za.     

 

4. Hodnotiaca správa o nakladaní s odpadmi v podmienkach obce Nesvady k 31.10.2012 

 Predkladá: Ing. Kissová, pracovníčka OcÚ 

- priložená k zápisnici 

Ing. Miškovič - v krátkosti informoval občanov pri TV  v jazyku slovenskom aj maďarskom  

                          o výsledkoch zberu separovaného odpadu,  vyzval občanov, aby v separovaní  

                          naďalej pokračovali. 

P. starosta – predpokladá sa, že tohoročné odpadové hospodárstvo je z hľadiska obce stratové, obec 

na likvidáciu odpadu dopláca 13 tis. €, Brantner žiada o 5%-né zvýšenie poplatkov za odvoz 

odpadu. Z toho dôvodu bude potrebné upraviť platné VZN. 

Ing. Luca – napriek separovaniu odpadu občanmi v priemere vychádza na l občana našej obce 300  

                   kg odpadu, kým celoslovenský priemer je 150-200 kg. 

P. starosta – občania síce separujú odpad, ale do kukanádoby nahádžu všelijaký iný ťažký odpad. 

         Vyzval občanov, aby do nádoby nedávali ťažký odpad len preto, aby nádoba bola plná. 

Dobosi  R. – či na obce v okolí existuje prehľad o priemere odpadu na l občana. 

                     Či sa neuvažuje s tým, že na kuka-nádobe je nálepka s čiarovým kódom, ktorá už pri  

                     vyprázdnení sa odváži a každý občan platí toľko, koľko odpadu vyprodukuje.  

                     V niektorých štátoch to perfektne funguje. 

Mgr. Sárai – navrhol, aby na letáku bolo napísané, čo nepatrí do smetnej nádoby. 

P. starosta –pracovníci Brantneru boli požiadaní, aby pri zistení, že v nádobe je odpad, ktorý do nej 

                    nepatrí, nech nádobu nevyprázdni. 

Ing. Takács – 7% nedoplatkov na poplatkoch TKO je vysoké %.  

P. starosta – bude potrebné prepočítať zo strany Brantneru, aké budú výdavky, na budúcom OZ  

                    budú priložené aj prehľady. Prehľady odpadu na 1 občana (odpad v takých veľkých  

                    obciach, ako sú Nesvady). 

Iné pripomienky neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 



5. Návrh organizačného zabezpečenia vykonania úplnej inventarizácie majetku obce  

  k 31.12.2012 

  Predkladá: Šuba Ondrej, vedúci odd.  

- priložené k zápisnici 

Poslanci písomný materiál k bodu obdržali. 

Dobosi R. – v Csemadoku sú veci, ktoré sú evidované v majetku MKS, ale Csemadok by si to chcel 

ponechať. 

P. starosta – doporučil problém riešiť formou formou výpožičky resp. ak je v zlom stave vyradením. 

Pretože iné pripomienky zo strany poslancov neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia. 

Hlasovanie: všetci za. 

   

6. Rôzne: 

- Kramix s.r.o. Kolárovo – žiadosť o odkúpenie pozemku 

- priložená k zápisnici 

P. starosta – firma predložila to, čo OZ v uznesení žiadalo od firmy. 

Na prípadné dotazy bude odpovedať konateľ spoločnosti alebo architekt. 

Ing. Miškovič – boli predložené 2 alternatívy, na základe ktorého žiadali predložiť ďalšie materiály. 

Žiadali, aby nový objekt bol pokračovaním existujúceho objektu. Vytýčiť pozemok geoplánom. 

Doporučuje schváliť návrh uznesenia k tomuto bodu v predloženom znení. 

Mgr. Simonics – sa opýtal kde by boli umiestnené parkoviská, pretože bez parkoviska stavebný 

úrad nebude súhlasiť s vydaním stavebného povolenia. 

Ing. Ferencz, architekt – bolo by zachované doterajšie parkovisko zväčšené pre 10 áut a ďalšie by 

bolo realizované pri zadnej časti nového objektu.  

P. starosta –či by sa nedalo parkovisko realizovať z boku nového objektu z Pieskovej ulice.  

Ing. Ferencz- odvodňovací rigol doporučil v každom prípade na Pieskovej ulici ponechať 

a v prípade, že priestor by to dovolil, firma by na Pieskovej ulici chcela realizovať chodník  

Mgr. Sárai – komisia podnikat. aktivít – roh budovy zaoblený a nová budova hranatá, či sa to nedá  

                     dať do súladu.  

Ing. Ferencz – po zasadnutí posledného OZ si preštudoval pôvodnú PD ZOJ. Snažil sa prepojiť 

novú budovu  s budovou ZOJ. Filozofia je tá, že na terajšej ZOJ sú 2 ihlany strechy a 3 ihlanový 

tvar by bol na streche novej budovy. Detaily budú zosúladené na nasledujúcom zasadnutí OZ. 

Ing. Miškovič – požiadavka komisie je, aby objekt vyzeral z každej strany dobre, detaily budovy 

budú ešte schvaľovať poslanci. 

Dobosi R.- žiadal vizualizáciu z každej strany. 2. alternatíva strechy sa mu viacej páči ako 1. verzia. 

Ing. Ferencz- riešenie strechy  môže byť aj ináč riešené. 

P. starosta – je to dôležité, či alternatíva l. alebo 2., lebo podľa toho by sa mal vyhotoviť geoplán. 

Mgr. Simonics – l. alternatíva – balkón vytŕča, čo kazí celkový vzhľad budovy. 

Ing. Ferencz – budú sa snažiť aby budova bola v súlade so žiadosťou poslancov. 

Ing. Miškovič – detaily sa budú inokedy prejednávať, teraz je potrebné rozhodnúť, či je možné 

nechať vypracovať geoplán na územie. 

Haris Z. – keby sa budova realizovala, v akom termíne.  

Ing. Ferencz – v čo najkratšom termíne. Dobu výstavby je potrebné počítať od 12 do 14 mesiacov. 

P. Králik, podnikateľ – chcel by čím skôr začať s výstavbou a čím skôr aj dokončiť, aby objekt 

slúžil účelu. 

Iné dotazy zo strany poslancov neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto 

bodu jednania. 

Hlasovanie:  za 10, zdržali sa Mgr. Simonics, Mgr. Sárai. 

 

 



- Poľovnícky klub Srnec Nesvady – žiadosť o súhlas obce so zvolaním zhromaždenia 

vlastníkov poľovných pozemkov 

- priložená k zápisnici 

P. starosta – zhromaždenie bude zvolané v l. Q 2013.  

Ing. Takács – frakcia SMK navrhuje súhlasiť so zvolaním zhromaždenia. 

Iné pripomienky zo strany poslancov neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia 

k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

- CVČ Nesvady – žiadosť o navýšenie rozpočtu na rok 2012 

- priložená k zápisnici 

Ing. Takács – sa pýtal, či v rozpočte na r. 2013 sa s týmto počíta. 

P. starosta – sú naplánované náklady podľa reálneho počtu zamestnancov. 

Mgr. Alfoldi – na budúci rok by chceli ponechať zamestnancov, aby mohli zabezpečiť  krúžkovú 

činnosť pre deti na úrovni roku 2012. 

Iný dotaz zo strany poslancov neodznel, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu 

jednania.. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

- MO Matice Slovenskej Nesvady – žiadosť o súhlas obce s umiestnením adventného 

venca pred OcÚ Nesvady . 

- priložená k zápisnici 

P. starosta  privítal p. Benču, predsedu MO Matice slovenskej . 

P. Benča – informoval prítomných ako aj občanov  pri TV s programom, veniec by bol umiestnený 

medzi fontánou a pamätným kameňom. 

P. starosta – doporučil schváliť, informoval v jazyku maďarskom. 

Ing. Luca – doporučil veniec osadiť pred budovu OcÚ 

P. Benča – súhlasil s p. prednostom 

Ing. Takács – frakcia SMK navrhuje vyhovieť podanej žiadosti. 

Dobosi R. – pripomenul, že 8.12.2012 bude Mikulášska slávnosť pred OcÚ, kde by asi veniec 

zavadzal. 

P. Benča – veniec je mobilný, nebude problém s dočasným presunom. 

Iné pripomienky a dotazy zo strany poslancov neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu 

uznesenia k tomu bodu jednania. 

 Hlasovanie: všetci za. 

 

P. starosta po dvoch hodinách jednania vyhlásil 15-minutovú prestávku. 

Po prestávke sa pokračovalo v jednaní. 

 

- Predĺženie nájomných zmlúv na obecné byty v 27 b.j., Športová ul. č. 1529/4 

- priložené k zápisnici 

Mgr. Tóthová – sociálna komisia doporučuje nájomné zmluvy predĺžiť tak ako je to uvedené 

v predloženom návrhu. 

Ing. Miškovič – navrhol orientovať starších ľudí do  tejto bytovej jednotky, kde by sa mohli 

vytvoriť podmienky na poskytovanie aj  služieb napr. zdravotné a iné. Doporučil pouvažovať do 

budúcna. 

P. starosta – môžeme osloviť – ponúknuť mladším nájomcom iné byty, čím by sa uvoľnili tu menšie 

byty pre starších ľudí. 

Iné pripomienky neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie:  všetci za. 



- Návrh VZN obce Nesvady č. 4/2012 o sociálnych službách a úhradách za sociálne 

služby, ktorým sa mení VZN obce Nesvady č. 2/2012 

- priložený k zápisnici 

P. starosta – dôvodom zmeny VZN je zmena zákona o sociálnych službách a obec navrhuje na 

návrh komisie sociálnej zníženie ekonomicky oprávnených nákladov na 15% z terajších 5O%. 

Mgr. Tóthová – sociálna  komisia doporučuje schváliť 0,43 € čo je 15%. 

Iné návrhy zo strany poslancov neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto 

bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

- Návrh VZN obce Nesvady č. 5/2012 o dani z nehnuteľnosti 

- priložený k zápisnici 

P. starosta – zmenil sa zákon, obce doteraz nemali obmedzenú právomoc stanovovania sadzby dane. 

V zmysle novely zákona obec musí upraviť niektoré dane tak, aby medzi najnižším a najvyšším 

koeficientom daní bola dodržaná maximálna hranica 10-násobku sadzby.. 

Ing. Takács – frakcia SMK ako aj fin. komisia podporuje schváliť alternatívu č. 1, čím sa zvýši 

príjem obce z daní, nezvyšuje daň z nehnuteľnosti u podnikateľov, ale zvyšuje daň u obyvateľstva. 

§ 2 bod a) a b)  sa navrhuje upraviť na 0,4, a lesy upraviť na 0,75 

ďalej navrhuje §5 bod 2a/ vekovú hranicu znížiť na 62 rokov. 

P. starosta – 62 rokov – môže byť bohatý a odpustíme mu 50%. Zákon hovorí, že buď všetkým, 

alebo nikomu.  

Iné návrhy neodzneli, p. starosta dal hlasovať o odzenlých návrhoch.. 

Hlasovanie: 

§2 bod a/  - 11 za, p. Patakyová sa zdržala hlasovania 

     bod b/ - 10 za,  p. Patakyová,  Mgr. Sárai sa zdržali hlasovania 

§5 odst. 2  písm a/ - 62 rokov – za všetci. 

Hlasovanie za upravené VZN ako celku: všetci za. 

 

- Návrh VZN obce Nesvady č. 6/2012, ktorým sa mení VZN obce Nesvady č. 2/2008 – 

Povinná školská dochádzka v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej 

pôsobnosti obce Nesvady, určenie poplatkov za pobyt detí v nich a úhrada stravy 

- priložený k zápisnici 

Ing. Takács – frakcia SMK nedošla k spoločnému rozhodnutiu, nakoľko sa dotýka  zvýšeniu 

poplatkov, žiada o zdôvodnenie zvýšenia poplatkov. 

P. Bryndzová – školský zákon  umožňuje vyberať 15% zo život.minima, čo by bolo na 1 dieťa 33- 

€, ale vo VZN sa navrhuje zvýšiť u MŠ, školského klubu detí na 8 €- navýšenie o 3,-€, u CVČ  

z 2,-€  na 3,-€ ( u dieťaťa s trvalým pobytom mimo obce a u osoby od 15 do 25 rokov na 15,- €.  

Tak isto navrhuje zvýšenie režijných nákladov u stravného a to v MŠ o 0,20€, v ZŠ roč. 1-4 

o 0,10€, roč. 5-9 o 0,10 € a u dospelých a cudzích stravníkov o 1,00 €.  

Ing. Luca – je to dopad na peňaženku každého rodiča, ale aj rodičia musia prispieť aby poskytované 

služby pre deti boli poskytované v potrebnej kvalite. 

Molnár Zoltán – prečo sa dospelým nezvyšuje réžia o vyššiu sumu. 

P. Bryndzová – zákon dovoľuje zvýšenie maximálne o 1 € čo aj teraz je už platné.. 

Mgr. Holková – poplatok v CVČ považuje za vysoký. Čo keď to bude mať vplyv na zníženie počt 

u detí navštevujúcich CVČ, pretože už doteraz boli problémy s výberom poplatkov.  

Mgr. Alföldi  - žiaľ nový zákon  nie je dobrý pre CVČ. Ano môže sa stať, že počet detí bude nižší. 

Nakoľko sa veková hranica na dotáciu poskytovanú štátom na návštevníka CVČ znížila do 15 

rokov, je potrebné zvýšiť poplatky.  Bola by veľká škoda, keby sa ulice naplnili túlajúcimi sa deťmi 

a mládežou. Najväčším problémom bude, že naša obec nedostane dotáciu na deti, ktoré nie sú 

z našej obce. 



P. starosta –v minulosti zo systému financovania CVČ profitovali hlavne súkromné firmy. Na 

základe toho ministerstvo financií pristúpilo k novelizovaniu zákona, ktorý však nie je práve 

najlepší. Bude potrebné problém financovania  detí s trvalým pobytom v Imeli konzultovať so 

starostom obce Imeľ. 

Mgr. Alfoldi – štát dotuje návštevu 1 dieťaťa len v 1 krúžku. Návštevu ďalšieho krúžku už musí 

rodič zaplatiť. 

Molnár Z. – vyzval rodičov, aby svoje deti zapisovali do krúžku v Nesvadoch, pretože sú tu 

vytvorené podmienky  na krúžkovú činnosť. 

Mgr. Simonics – tieto poplatky či sú zahrnuté v rozpočte., v podobných obciach aké sú poplatky. 

P. Bryndzová – navýšenie poplatkov ešte nie je zahrnuté v predloženom návrhu rozpočtu. 

P. starosta – teraz sa  VZN takto schváli a v prípade potreby je možné upraviť rozpočet na budúci 

rok.  Pokiaľ štátna dotácia nebude kryť náklady na CVČ, obec bude musieť vykryť zvýšené náklady 

                    z vlastného rozpočtu. 

         Navrhol schválenie VZN odložiť na decembrové zasadnutie OZ a predložiť podrobné      

                    zdôvodnenie. 

Mgr. Simonics – doporučil informvať  sa aké poplatky sú v Tvrdošovciach a vo Dvoroch nad  

                            Žitavou.. 

Dobosi R. – navrhol vo VZN pozitívne diskriminovať sociálne odkázaných.  

P. Bryndzová – deti z rodín žijúcich zo životného minima neplatili poplatky ani doteraz.  

Dobosi R. – pokiaľ tieto rodiny neplatia, nie je o čom hovoriť, nakoľko poplatky nie sú  

                    predimenzované. 

P. starosta – je na poslancoch, či sa VZN schváli teraz alebo v decembri. 

Hlasovanie: za odloženie: 11 za, Mgr. Dibusz sa zdržal hlasovania. 

 

- Priznanie obecných štipendií za šk. rok 2011/2012 

- priložené k zápisnici 

Mgr. Holková – informovala o podaných žiadostiach a o predloženom návrhu na priznanie 

obecného štipendia. 

Pripomienky zo strany poslancov  neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu na uznesenie 

k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

- Priznanie ocenenia športovec – športovkyňa roka 2012 

- priložené k zápisnici 

Haris Z. – informoval v jazyku maďarskom  o obdržaných návrhoch.  

                 Športová komisia navrhla na 3. miesto  schváliť Ladislava Bobeka, 2. miesto Barbora 

Molnárová, l. miesto Molnár Attila. 

Iný návrh neodznel, p. starosta dal hlasovať o odznelom návrhu..  

Hlasovanie:všetci za. 

 

- Cenová kalkulácia pre návrh a výrobu medaily Pro Urbe obce Nesvady 

- priložená k zápisnici 

P. starosta – na predošlom zasadnutí OZ bol schválený tvar medaily a teraz je predložená cenová 

kalkulácia. ZO strany poslancov je potrebné schváliť počet objednaných medajlí. 

Mgr. Holková – komisia kultúry a školstva navrhla objednať výrobu 10 ks medailí. 

Iný návrh zo strany poslancov neodznel, p. starosta dal hlasovať o odznelom návrhu. 

Hlasovanie: všetci za. 

 



- Informatívna správa o bezplatnom darcovstve krvi v obci Nesvady a nákladoch 

s tým spojených. 

- priložená k zápisnici 

P. starosta – náklady obce spojené s bezplatným darcovstvom krvi by mali by to byť zahrnuté do 

výšky dotácie MS SČK.  Je na poslancoch ako rozhodnú. 

Mgr. Tóthová – myslí si, že darca ktorý sa zúčastní tohto humánneho činu si zaslúži gesto od obce, 

čím vlastne preukáže že si tento čin občana vysoko cení a preto doporučila ponechať príspevok 

obce vo výške 8,-€ na l darcu krvi. 

P. starosta – v tom prípade navrhol  v budúcom rozpočte naplánovať dotáciu aj pre MS SČK. 

Ing. Takács – frakcia SMK  navrhuje túto výšku dotácie ponechať. 

P. Patakyová – nechápe, keď jedno menü je za 3 €,  potom  darca dostáva dva obedy? 

P. starosta – odzneli návrhy  na 8,- € 

P. Patakyová – alebo 4,- €. 

P. starosta dal hlasovať 

Hlasovanie: 

8,- € - proti 0 , 5 za Mgr. Dibusz, p. Dobosi, Molnár Z., Mgr. Tóthová, Ing. Miškovič, zdržali sa 7- 

Mgr. Holková, p. Patakyová, p. Haris, Mgr. Sárai, Mgr. Simonics,  PharmDr. Harisová, Ing. Takács 

4,- € - za 7 – Mgr. Simonics, p. Haris, PharmDr. Harisová, Mgr.Sárai, p. Patakyová, Molnár Z., 

Mgr. Holková, proti  2– Ing. Miškovič, Mgr. Tóthová, zdržali sa hlasovania -  Mgr. Dibusz, p. 

Dobosi, Ing. Takács. 

P. starosta konštatoval, že poslanci schválili hlasovaním príspevok na 1 darcu krvi vo výške 4,-€. 

 

- Poslanecké návrhy p. Róberta Dobosiho  a p. Ing. Juraja Miškoviča a stanovisko 

starostu obce k poslaneckým návrhom 

- priložené k zápisnici 

Ing. Miškovič – predložil návrh, ktorý nemá nič spoločné s návrhom p. Dobosiho, jeho návrh sa 

týka hlavne investičných akcií, výstavby a zveľaďovania obce v budúcom období.  

P. starosta–ťažko teraz schvaľovať návrhy p. Dobosiho an blok, nakoľko ide o veci kompetenčného  

                  charakteru a preto doporučil  p. Dobosimu riešiť jednotlivé body jeho návrhu osobitne. 

                  Stanovisko starostu obce k návrhu poslanci obdržali v písomnej forme. 

Ing. Miškovič – berie na vedomie stanovisko p. starostu, že sa budú riešiť v budúcnosti podľa 

finančných možností obce. 

P. starosta – rezervný fond je minimálny, pokiaľ bude kladný výsledok hospodárenia obce, tento sa 

premietne do rezervného fondu ktorý však nedoporučuje rozpúšťať už v januári ale podľa vývoja 

hospodárenia obce. 

Ing. Miškovič – v krátkosti informoval o oblastiach, ktorých sa jeho návrhy týkali. 

Dobosi R. – svoj návrh poslal elektronicky každému poslancovi aby sa mohli vyjadriť k týmto 

návrhom, zatiaľ sa však nikto k tomu nevyjadril. Veľa vecí sa  už zapracovalo do rozpočtu. 

Všetky návrhy sa týkajú rozpočtu na rok 2013. Okrem toho navrhuje: 

3. bod – pripraviť PD na revitalizáciu plochy starého cintorína, aby sa mohla podať žiadosť do EÚ. 

4. bod – obnova sociálnych miestností  v MKS 

6. bod – dvojjazyčnosť – počas 2 rokov – webová stránka nech sa odovzdá MKS, kronika-písanie, 

teletext naplňovanie, informácie o obci preniesť na MKS – návrh na zvýšenie počtu zamestnancov 

o 1 zamestnanca v MKS 

P. starosta – s dvojjazyčnosťou nemá problém, každý zamestnanec bude mať podklady 

v elektronickej forme – treba si k tomu sadnúť a vytvoriť  – nájsť na to financie. 

Dobosi R. – keby poslanci vedeli koľko stojí obec okrem finančných dotácií ešte každé obč. 

združenie v inej než finančnej forme poslanci by ináč pristupovali k rozdeľovaniu dotácií obč. 

združeniam.  

P. starosta – súhlasí s p. Dobosim, ale najjednoduchšie je vykázať podporu peniazoch. Ale okrem 



toho má obec aj iné výdavky s prevádzkou zariadení. 

Mgr. Holková – súhlasí s p. Dobosim, ale napr. pri akcii Tűzvirág – nájomné za verejné 

priestranstvá  išli do pokladne Csemadoku a nie obce, za areál MKS tiež nebola vykonaná úhrada. 

Dobosi R . – Mgr. Holkovej odpovedal, že túto vec jej už raz vysvetlil, zároveň navrhol vytvoriť 

park hasičskej techniky – vyhlásiť zbierku starej techniky 

- historické námestie pred katol.kostolom – potreba zmeny územného plánu – pripraviť  

PD 

P. starosta – doporučil počkať na realizáciu kruhového objazdu pred katolíckym kostolom  a na to 

naviazať  PD historického námestia 

Dobosi R. – konštatoval, že poslanci majú enormne vysoké odmeny – doporučil poslancom  

                    informovať sa ohľadom výšky odmien v podobne veľkých obciach 

- svojimi návrhmi sa nechcel vôbec dotknúť kompetencií starostu obce 

- ide mu hlavne, aby v r. 2013 bola zavedená dvojjazyčnosť. Žiadal poslancov aby brali na 

vedomie jeho návrh.  

P. starosta – dvojjazyčnosť je daná zákonom.  

Ing. Takács – je to určitá koncepcia. Súhlasí  hlavne s tými bodmi, ktoré sa týkajú zachovania 

histórie obce – starý cintorín, historické námestie.  Sám pripravil jeden návrh, ktorý však nepodal. 

P. starosta – problémom je, že cesty pred katolíckym kostolom  nie sú majetkom obce. PD bola 

odsúhlasená poslancami. 

Dobosi R. – nie je však jedno v akom štýle sa ten kruhový objazd postaví, či v modernom štýle  

                    alebo historickom štýle. 

P. Patakyová – to je tak závažná vec, že túto vec by bolo potrebné opýtať sa aj občanov obce. 

Nakoľko viacej pripomienok a dotazov zo strany poslancov neodznelo, p. starosta dal hlasovať 

o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za 

- Návrh starostu obce na poskytnutie finančného daru pre Jókaiho nadáciu 

Komárno 

- priložený k zápisnici 

P. starosta – mal  jednanie s konateľkou Jókaiho nadácie, ktorá podporuje činnosť Jókaiho divadla, 

poprosilo ho o finančnú podporu vo výške 500-700 € formou darovacej zmluvy ešte v tomto roku. 

Ing. Takács – navrhol 1 200,- € 

Ing. Miškovič – navrhol 700,- € a pokiaľ nám zostanú financie podporme miestnu kultúru. 

P. starosta dal hlasovať: 

700,- € - za  5 

1 200,- - za 4 

Nakoľko poslanci neschválili ani jednu sumu, Ing. Miškovič navrhol hlasovať o sume 750,- €. 

Hlasovanie: 

750,- - za 9, proti0 , zdržali sa Mgr. Sárai, p. Patakyová, PharmDr. Harisová. 

 

7. Rozprava a interpelácia poslancov 

Nakoľko všetky body programu boli vyčerpané, p. starosta vyzval poslancov, aby v rámci 

rozpravy predniesli svoje ďalšie návrhy, dotazy a pripomienky. 

Molnár Z. – sa pýtal, či na Silvestra bude ohňostroj. 

P. starosta – po zasadnutí OZ sa dohodne s poslancami. 

Mgr. Simonics – detský lekár nedá potvrdenie o chorobe pre deti do 3 dní, len keď je dieťa choré 

viac ako 3 dni.  

P. starosta – bude hovoriť s MUDr. Horským 

Ing. Miškovič – osvetlenie namontovať na začiatok Komenského ulice od Jarkovej ulice, aby 

priestor bol dostatočne osvetlený. 



Mgr. Sárai – kamióny v obci –– vyzvať OR PZ na kontrolu či cez obec oprávnene jazdia kamióny.  

P. starosta – riešilo sa to na mikroregióne,  

Mgr. Sárai - veľkokapacitné smetné nádoby – rómovia vyberajú a rozhadzujú, namontovať zámok 

P. starosta – bude sa riešiť. 

Mgr. Sárai – požiadal p. Dobosiho, aby v prípade podávania rozsiahle materiály v maďarčine  

                     predložil tieto  aj v slovenčine. 

8. Návrh uznesenia 
       Všetky body programu jednania boli vyčerpané. 

P. starosta sa opýtal  návrhovej komisie, či má dodatok k uzneseniu z dnešného zasadnutia OZ. 

Ing. Miškovič – návrhová komisia nemá iný návrh do celkového uznesenia. 

P. starosta konštatoval, že uznesenie je platné, nakoľko o každom bode bolo zvlášť hlasované. 

 

 

Uznesenie č. 23/2012  

z 23. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nesvadoch konaného dňa 29. 11. 2012. 
 

I. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

b e r i e   n a   v e d o m i e    správu o plnení úloh, uznesení a interpelácií  poslancov 

v predloženom znení. 

II. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ b e r i e   n a  v e d o m i e 

      informatívnu správu hlavnej kontrolórky z kontroly k Správe o plnení programového  

      rozpočtu obce Nesvady k 30. 9. 2012, 

B/  s c h v a ľ u j e 

      správu o plnení programového rozpočtu obce k 30.9.2012 v predloženom znení.   

 

 III. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ b e r i e   n a  v e d o m i e 

prvé čítanie programového rozpočtu obce Nesvady na rok 2013 a výhľad na roky 2014 a  

     2015 v predloženom znení, 

B/ u k l a d á  

     do návrhu rozpočtu zapracovať návrhy poslancov ktoré boli schválené hlasovaním. 

       Zodpovedný: Ing. Luca, prednosta OcÚ 

 

IV. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ b e r i e  n a  v e d o m i e  

informatívnu správu o vyhodnotení odpadového hospodárstva obce Nesvady za obdobie 1.1.2012 - 

31.10.2012. 

B/ u k l a d á  

1. vyrúbiť sankčný úrok z dlžnej sumy u neplatičov a za oneskorené platby. 

        Termín: trvale  

Zodpovedná: RNDr. Litauská 

2. predložiť návrh zmeny VZN č. 7/2008 o poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné  

    odpady na OZ v mesiaci december 2012. 

           Termín: december 2012 

Zodpovedná: Ing. Kissová 



V. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ s c h v a ľ u j e   
organizačné zabezpečenie vykonania inventarizácie majetku obce Nesvady  k 31.12.2012  

v predloženom znení, 

B/ u k l a d á   
záverečnú správu o výsledku inventarizácie majetku obce predložiť na prejednanie v obecnom 

zastupiteľstve v mesiaci apríl 2013.  

Termín:  v texte  

Zodpovedný: predseda ÚIK 

 

VI. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/   b e r i e    n a   v e d o m i e 

predložený architektonický návrh spoločnosti KRAMIX s.r.o., so sídlom Krížna 2,  946 03  

Kolárovo, zastúpená konateľmi Jánom Králikom a manž. Máriou Králikovou, obaja trvale bytom 

946 03  Kolárovo, Krížna ulica č.  1362/2 na osadenie plánovanej stavby na pozemku parc. č.  

3202/278 v k. ú. Nesvady,  

B/  u k l a d á 

zabezpečiť na náklady obce:     

1.  vyhotovenie geometrického plánu v zmysle predloženého architektonického návrhu, 

2.  vyhotovenie znaleckého posudku na predmetný pozemok,  

3.  vyžiadať stanovisko účastníka konania Slovenská sporiteľňa, a.s.,     

4.  návrh na vyhlásenie verejnej obchodnej súťaže na odpredaj pozemku na zasadnutie  

     obecného zastupiteľstva  v mesiaci december 2012 až január 2013.   

               Zodpovedný: Ing. Ján Luca, prednosta úradu 

   

VII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/   b e r i e    n a   v e d o m i e 

žiadosť Poľovníckeho klubu SRNEC Nesvady so sídlom 946 52  Imeľ, Vodná ul. č.  840/26, IČO: 

37 852 175, v zastúpení  predsedom združenia Františkom Simonicsom,  vo veci udelenia súhlasu 

na zvolanie zhromaždenia vlastníkov poľovných pozemkov, 

B/  s ú h l a s í    

v zmysle § 5 ods. 3 zákona č. 274/2009 Z. z. o poľovníctve a o zmene a doplnení niektorých 

zákonov, v znení neskorších predpisov, so zvolaním zhromaždenia vlastníkov poľovných 

pozemkov ako vlastník nasledovných pozemkov:  

1413/1, 1691, 2209/1, 2234/2, 2656, 2658, 3094/3, 3619, 3620, 3623/2, 4092, 4094, 4095, 4098, 

4522/40, 4522/46, 4825, 4844, 4894, 5380/50, 5380/55, 5380/60, 5380/92, 5406, 5412, 5415/1, 

5795, 5798, 5799, 5800, 6307, 6694, 6867/1, 6867/2, 6867/4, 6867/5, 6867/7, 6867/8, 6867/10, 

6867/11, 7456,7457, 7614, 7639/1, 7639/2, 7639/3, 7640/2, 7671, 7672/1, 7672/2, 7674, 7678, 

7684/9, 7684/18, 7684/19, 7684/20, 7684/21, 7684/22, 7703, 7707/2, 8312/46, 8312/47, 8312/48, 

8479/1, 8726/2, 8742/1, 8742/2, 8742/3, 9314/1, 9318/2, 9322/2, 9322/3, 9790/74, 9790/75, 

9790/76, 9790/77, 9790/78, 9790/79, 9790/83, 9790/84, 9790/85, 10781/1, 10781/2, 10785, 10786, 

10787, 10789, 10791, 10792, 10794, 10795, 10800, 10801, 12399/1, 12399/2, 12402/3, 12515/2, 

12515/3, 14404, 14417/3, 15075/1, 15075/2, 15545, 15548, 16000, 16001, 16008/1, 16008/2, 

16009, 16010, 16012/1, 16012/2, 1727, 2234/2, 2236, 2237, 2239, 2240/2, 2241, 2242, 2243/1, 

2243/2, 2244, 2245/1, 2245/2, 2246, 2247/1, 2247/2, 2249, 2250, 2257, 2258, 2265, 2272, 2277, 

2278, 2279, 2280, 2281/1, 2281/2, 2663, 2664, 2665, 2666, 2675, 2678, 5380/1, 5380/5, 7254, 

7256, 10754, 10755, 10756, 10757, 10758, 10759, 10760, 10761, 10773, 10774, 10776, 10781/2, 



10782/1, 10782/2, 10783, 10784, 12381, 12382, 12383, 12723, 12984, 12986, 12991, 12993, 

12994, 13693, 14811, 14814, 14815, 14818, 14819/1, 15868/1, 15869/1, 15873/1, 15874/1, 

15875/1, 16152/6, 2231, 2248, 2255, 2256, 2996, 2999/1, 2999/2, 2999/3, 3001, 3002, 3084, 3085, 

5871/2, 5872/3, 5872/4, 7613/1, 7637/2, 10781/1, 12719, 12720, 12721, 14810, 14813, 14817, 

15870/1, 2235, 2998/2, 2667, 2274, 2270, 2267  o celkovej výmere  147 6465,66 m2 . 

 

VIII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch  

A/ s c h v a ľ u j e 

     navýšenie dotácie pre CVČ Nesvady v žiadanej výške 2 500,00 €, 

B/ u k l a d á  

     schválenú  dotáciu vo výške 2 500,00 €  zapracovať rozpočtovým opatrením do  

     upraveného rozpočtu  CVČ na rok 2012      

                                                                        Zodpovední: RNDr. Simona Litauská, ved. odd. 

                                                                                              Mgr. Karol Alföldi, riaditeľ CVČ 

 

IX. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s ú h l a s í    

s umiestnením  adventného venca pred Obecným úradom v Nesvadoch v dňoch od 2.12.2012 

do 23.12.2012 v zmysle žiadosti Miestneho odboru Matice Slovenskej v Nesvadoch. 

 

X. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/  b e r i e   n a   v e d o m i e 

      žiadosti nájomníkov bytov 27 b. j.  o predĺženie nájomných zmlúv na ďalšie tri roky, 

B/  s c h v a ľ u j e    

      predĺženie nájomných zmlúv na prenájom obecných bytov v Bytovom nájomnom dome    

      27 b. j.  na Športovej   ul. č. 1529/4 v Nesvadoch  pre nájomníkov:  

    Czuczorová Juliana –  byt .č. 1,   

                Čontoš Ján –  byt č. 2, 

                Mokrášová Monika – byt č. 3, 

                Kúdeláš Štefan –  byt č. 5,  

                Šerfőzőová Katarína – byt č. 6,  

                Mátyusová Katarína – byt č. 8, 

                Takácsová Matilda – byt č. 10, 

                Horváth Ladislav – byt č. 11,  

                Ďuriková Estera  – byt č. 12, 

                Tóth Štefan – byt č. 14, 

                Nogáčková Zuzana – byt č. 15, 

                Bartová Ružena – byt č. 17, 

                Szabados Zoltán – byt č. 18, 

                Dobosiová Erika – byt č. 19, 

                Galo Štefan –byt č. 24, 

                Mgr. Szivolicsová Zuzana – byt č. 25. 

      za nasledovných podmienok: 

      1.  výška nájomného: 29,8745 €/m2/rok, 

      2. doba nájmu: od 01.01.2013 do 31.07.2015. 

 

 



XI. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s c h v a ľ u j e   
Všeobecne záväzné nariadenie obce Nesvady č. 4/2012, ktorým sa mení a dopĺňa VZN obce 

Nesvady č. 2/2012 o sociálnych službách a úhradách za sociálne služby, s účinnosťou od 1. januára 

2013.  

 

XII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s c h v a ľ u j e   

Všeobecne záväzné nariadenie obce Nesvady č. 5/2012 o dani z nehnuteľností v upravenom znení 

s účinnosťou od 1. 1. 2013.   

XIII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

o d k l a d á 

prejednanie návrhu Všeobecne záväzného nariadenia obce Nesvady č. 6/2012, ktorým sa mení 

Všeobecne záväzné nariadenie obce Nesvady č. 2/2008 – Povinná školská dochádzka v školách 

a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Nesvady, určenie poplatkov za pobyt 

detí v nich a úhrada stravy v znení neskorších zmien s účinnosťou od 01.01.2013 na zasadnutie OZ 

v mesiaci december 2012. 

XIV. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s c h v a ľ u j e   

v súlade s VZN obce Nesvady č. 4/2001 o obecnom štipendiu v znení neskorších noviel obecné 

štipendium za školský rok 2011/12 vo výške  400,-- €  na osobu pre: 

1. Bucsekovú Miriam, bytom  Aňala 1716,    Nesvady 

2. Bc. Csillu Németh, bytom Orechový rad 21, Nesvady. 

 

XV. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/   b e r i e    n a   v e d o m i e 

 návrh komisie športu a mládeže OZ Nesvady na vyhlásenie výsledku ankety Športovec -

športovkyňa roka 2012, 

B/    s c h v a ľ u j e    

       v súlade s prijatým štatútom komisie športu a mládeže  pri OZ Nesvady a na základe návrhu 

komisie športu a mládeže OZ Nesvady udelenie titulu Športovec – športovkyňa roka 2012 

v nasledovnom poradí: 

1. Molnár Attila 

2. Molnár Barbora 

3. Bobek Ladislav 

C/  u k l a d á   

      zabezpečiť slávnostné odovzdanie obecného štipendia a ocenenia Športovec-športovkyňa  

      roka 2012 v mesiaci december 2012. 

       Zodpovedný: Ing. Luca, prednosta OcÚ 

 

XVI. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ b e r i e   n a   v e d o m i e  

cenovú kalkuláciu na návrh a výrobu  medaily Pro Urbe obce Nesvady predloženú Akad. soch. 

Rozáliou Darázsovou, 



B/ s ú h l a s í   

     s objednaním medaily „Pro Urbe obce Nesvady“ podľa predloženej cenovej kalkulácii  

     v počte 10 kusov, 

C/u k l a d á    

     schválené finančné prostriedky vo výške 850,- € zapracovať do rozpočtového opatrenia  

     obce  Nesvady pre rok 2012. 

Zodpovedná : RNDr. Litauská , ved. oddelenia  

 

XVII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ r u š í    

     platnosť uznesenia č. 16/2000-XI. zo dňa 5. 10. 2000 o určení príspevku pre darcov krvi, 

B/ s c h v a ľ u j e   

     poskytnutie príspevku na občerstvenie z príležitosti bezplatného darcovstva krvi vo výške  

     sumy stravného pre časové pásmo 5 až 12 hodín poľa osobitného predpisu (zákon  

     č. 283/2002 § 5 ods. 1 a ods. 2) na jedného darcu krvi (v súčasnej dobe je to 4,- € na  

     osobu) a to na základe žiadosti MS SČK Nesvady. 

 

XVIII. 

Obecé zastupiteľstvo v Nesvadoch 

b e r i e   n a   v e d o m i e  

1. poslanecké návrhy p. Róberta Dobosiho a p. Ing. Juraja Miškoviča,  

2. stanovisko starostu obce k poslaneckým návrhom poslancov p. Róberta Dobosiho  

    a p. Ing. Juraja Miškoviča. 

 

XIX. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ b e r i e    n a     v e d o m i e 

     návrh starostu obce na poskytnutie peňažného daru pre Jókaiho nadáciu – Jókai  

     Alapítvány, 945 01 Komárno, Petőfiho ul. č. 1, 

B/ s c h v a ľ u j e   

     poskytnutie peňažného daru vo výške 750,-€ pre Jókai nadácia –Jókai Alapítvány, 945 01  

     Komárno, Petőfiho ul. č. 1 za účelom podpory kultúry – rozvoj maďarského divadelného  

     umenia v Jókaiho divadle v Komárne, 

C/ u k l a d á 

     schválené finančné prostriedky vo výške 750,- € zapracovať do rozpočtového opatrenia  

     obce  Nesvady pre rok 2012. 

Zodpovedná : RNDr. Litauská , ved. oddelenia  
 

   

P. starosta - na záver poďakoval všetkým za účasť poslancom a občanom za pozornosť pri 

TV-obrazovkách a ukončil 23. zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

                           

                                                          D.    a.    h. 

Ing. Ján Luca        JUDr. Jozef Haris 

prednosta OcÚ                    starosta obce 

                           Overovatelia:  

     Mgr. Sárai Ladislav 

     Mgr. Simonics Tibor 

Zapísala: Bc. Margita Ryšavá 



 

 

 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

        

 

       

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


